



从舒适生活到完美生活  
一切归功于望瑞门控制系统

Living comfort to perfection. Thanks to WAREMA control systems

*Der SonnenLicht Manager*



我们无法控制太阳, 但是我们能够管理光线。  
SunLight Management by WAREMA  
Because the sun cannot be controlled.





### 更舒适

不受一天中的时间、太阳的位置和天气状况变化的影响, 随时享受完美舒适的气候。

#### More comfort

Always enjoy the perfect feel-good climate with individual automation based on the time of day, position of the sun and weather conditions.



### 更安全

自动阳光跟踪和气象站确保了产品不受恶劣天气的影响和损坏。

#### More security

Thanks to sophisticated presence simulation and the avoidance of storm damage due to wind monitoring.



### 更高效

根据环境的变化自动控制照明和遮阳。这样可以节省支出。

#### Greater efficiency

Lighting and sun shading control themselves depending on environmental influences. This saves you a lot of money.



### 更大的使用乐趣

通过一个简单直观的手机程序就可以实现对遮阳、照明、家用电器等的控制。

#### Greater pleasure of use

With just one intuitive app for sun shading, lighting, household appliances and much more.



时刻享受舒适的室内气候  
Enjoy a pleasant indoor climate all the time

不论是家庭电影之夜的惬意氛围，还是阳光充足客厅内的休闲时光，又或者是夜晚的昏暗氛围，您都可以在家中随时营造您想要的光线氛围。使用望瑞门的智能控制系统如何？望瑞门所有的控制系统都易于使用-很多控制系统仅仅借助于一部智能手机——而且这些控制系统与我们的遮阳系统完美匹配。这意味着我们的智能控制系统不仅能保证最大程度的生活舒适度，而且可以降低能耗。如果您外出或度假，自动控制模式和有效的场景模拟可以确保您的房屋得到很好的保护。没有比这更巧妙的了。 Whether a cosy atmosphere for a home cinema evening, relaxing time in a very sunny living room during the day or dim-out for the night: create your desired lighting ambience in your home at any time. How? With intelligent WAREMA control systems. All WAREMA control systems are easy to use – many with a smartphone – and are perfectly matched to our sun shading systems. This means that they not only guarantee maximum living comfort, but also reduce your energy consumption. And if you're out and about or on holiday, the control mode and effective occupy simulation ensure that your home is well protected. It doesn't get any smarter than that.

灵活且方便的遮阳系统控制: 望瑞门WMS无线控制系统  
Flexible and easy control of the sun shading system:  
WMS – WAREMA Mobile System

创造完美的室内气候从而营造舒适的氛围, 根据一天的时间和天气的变化。该系统提供了所有的可能性, 从中央控制到手持遥控器和电源插座, 由于所需的安装工作量少, 因此特别适合改建项目。一起走进智能家居! Create your perfect indoor climate and comfortable atmosphere to reflect the time of day and weather. From the central control unit through to the hand-held transmitter and power socket, the system provides all possibilities – and thanks to the minimum of installation work needed it is particularly suitable for renovation projects. Step into a smart home!

**WMS联网控制 WMS WebControl**  
使用智能手机或者其它智能设备轻松操控您的遮阳产品。Operate your sun shading system easily using a smartphone or other smart device.

**露台遮阳篷 Patio awnings**  
当然您也可以为您的WAREMA无线控制系统找到合适的遮阳篷。You can, of course, also find the right awning for your WAREMA Mobile System.



获得设计大奖的智能技术: 望瑞门Wisotronic控制系统  
Intelligent technology meets award-winning design:  
WAREMA Wisotronic



Wisotronic



望瑞门Wisotronic的外观设计也令人印象深刻: 该设计获得了iF产品设计奖。控制系统可以快速运行, 并可根据需要单独扩展——例如使用手持无线遥控器。

The WAREMA Wisotronic is so impressive in terms of appearance: the design received the iF Product Design Award. The control system can be put into operation quickly and can be individually expanded as required – with a hand-held radio transmitter for example.


### 多方位气象站

#### Weather station multisense

气象站可与Wisotronic完美配合, 可测量亮度, 黄昏/黎明, 风速, 降水和室外温度。

The weather station, which is ideally suited for Wisotronic and measures brightness, dusk/dawn, wind speed, precipitation and outside temperature.



A photograph of a modern interior space. On the left, there are large windows with horizontal blinds, some of which are open, allowing natural light to filter through. The walls are a light, neutral color. On the right wall, there is a rectangular control panel with a small screen and several buttons, mounted at eye level. Below the control panel, there is a standard light switch. The overall atmosphere is bright and clean.

望瑞门Climatronic® 3.0控制系统  
Control unit for demanding requirements:  
WAREMA Climatronic® 3.0

选择你最喜欢的状态, 使用可编程的场景——非常简单。控制户外百叶帘的一个亮点是根据太阳位置的叶片自动跟踪。这确保了最佳的日照量——而你不需要做任何事情。

Choose your favourite climate using programmable scenarios – it couldn't be any simpler. A highlight of the control of external venetian blinds is the automatic slat tracking based on the sun's position. This ensures there is always an optimal amount of daylight – without you having to do anything.

### 户外百叶帘 External venetian blinds

随时随地利用一些日光。与望瑞门控制系统相结合, 我们的户外百叶帘始终确保完美的光线氛围——同时达到最大限度的节能。

Catch some daylight whenever you like. In combination with a WAREMA control system, our external venetian blinds always ensure perfect mood lighting – with maximum energy efficiency at the same time.



卓越的品质“德国制造”

望瑞门是一家创立于1955年的家族企业, 在欧洲和亚洲拥有4,400多名员工, 是遮阳行业的国际领先制造商, 提供全系列的遮阳技术解决方案, 以及多样化的控制系统。

Outstanding quality "Made in Germany"

WAREMA, a family owned-company was founded in 1955, and consists of 4,400 employees in Europe and Asia. WAREMA is the European market leader for technical sun shading products, as well as control systems.

望瑞门遮阳系统设备(上海)有限公司

上海市青浦工业园区久业路123号1号厂房 201799

WAREMA Sun Shading Systems (Shanghai) Co., Ltd.

Bldg. 1, No. 123, Jiu Ye Road, 201799 Shanghai Qingpu Industrial Zone, P.R. China

电话 Tel: +86 21 59869288

info@warema.cn www.warema.cn



2029577/12.2019